
                Protokół 

z XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy w 
Liniewie 

                      odbytej w dniu 08 czerwca 2004 r. w 

godz. 90 do 13 30
 

                   sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie przy ul. 
Dworcowej 3 

Ad.1 

Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych 
Przewodniczący Rady Gminy  Ludwik Szparkowski 
stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ w sesji 
uczestniczy 13 radnych (nieobecni Pani Hanna Potrykus i 
Pan Andrzej Skórski). Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi  
i zaproszeni goście.  

(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski 
zapytał radnych czy wnoszą uwagi do przedstawionego 
porządku obrad sesji. 

Andrzej Hinc - wnoszę o zmianę nazwy pkt 7 i 8 , które 
miał by brzmieć: 

�   Ocena realizacji zadań z zakresu rozwoju sportu, 
turystyki i rekreacji             w gminie, 

�   Ocena realizacji zadań z zakresu środowiska i 
estetyzacji w gminie. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za 
zmianą nazwy tych punktów ? 

Radni 13 głosami „za” przyjęli zmianę wprowadzoną przez 
Radnego Andrzeja Hinc.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za 
przyjęciem porządku obrad. 

Radni 13 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który 
brzmi następująco: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w 
okresie międzysesyjnym.  

5. Interpelacje i wnioski radnych.  

6. Informacja o działalności placówek oświatowo -
wychowawczych na terenie gminy. 

7. Ocena realizacji zadań z zakresu rozwoju sportu, 
turystyki i rekreacji w gminie. 

8. Ocena realizacji zadań z zakresu środowiska i 
estetyzacji w gminie. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

�   zmian w budŜecie gminy, 

�   przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości 
połoŜonych na terenie Gminy Liniewo, działki 
połoŜone w miejscowości Liniewo, 

�    przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości
połoŜonych na terenie Gminy Liniewo, działki 
połoŜone w miejscowości Garczyn.  

10. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

11. Wolne głosy i wnioski.  

12. Ustalenie terminu następnej sesji. 

13. Zakończenie sesji. 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał 
radnych, czy wnoszą uwagi do protokołu z poprzedniej
sesji. 

Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęła protokół z 
poprzedniej sesji. 

Ad.4 
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Sprawozdanie z podjętych działań w okresie 
międzysesyjnych przedstawił Wójt Gminy p. Mirosław
Warczak. 

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani zapytań do 
przedstawionego sprawozdania. 

(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

Wójt Gminy i Przewodniczący Rady Gminy wręczyli kwiaty 
Panu Wiesławowi Szarmach za odznaczenie krzyŜem
zasługi. 

Ad.5 

Interpelacje radnych. 

Jerzy Narloch - boisko na Liniewskich Górach - czy jest 
tam opiekun? Trzeba tam zrobić porządek. 

�   barszcz „sosnowskiego” - czy jest on szkodliwy? 
Proszę o wycięcie tego barszczu. 

Anna Derra - co ze znakami informacyjnymi w Głodowie? 
Czy poczyniono jakieś starania w tym kierunku ? Czy coś 
zrobiono ? 

�   przystanek w Głodowie - moŜe udało by się go 
odnowić, wymalować, proszę równieŜ o postawienia tam 
jakiegoś krytego kosza. 

Bogdan Michnowski - jak daleko jest posunięta sprawa 
sprzedaŜy mieszkań             w Lubieszynie? 

�   kiedy zacznie się budowy chodnika w Lubieszynie? 

�   czym się zajmuje GCI ? Ile zatrudnionych jest tam 
osób? Jaki program napisali? 

Andrzej Bławat - wniosek mieszkańców Stefanowa -
prośba o dowóz dzieci do Gimnazjum. 

�   czy jest moŜliwość uzyskania tłucznia na drogi? 

Ryszard Kruszyński - droga w Liniewskich Górach - prośba 
o równiarkę. 

�   dlaczego odmawia się sprzedaŜy Paniom fryzjerkom 
Zakładu Fryzjerskiego? 
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�   szkoła w Liniewie podwórko koło p. Pobłockiego nie 
moŜna tam przejechać, prośba o dwie przyczepy 
tłucznia. 

�   dlaczego nie ma siatek wokoło kortu? 

�   na jakim etapie jesteśmy z kanalizacją? 

�   czy są inne podania o wykup mieszkań w Lubieszynie, 
co z tymi mieszkaniami? 

�   do Wójta - czy będą zamontowane radary? 

�   woda - u Państwa Jurczak i Koprek jest słabe 
ciśnienie, nie leci woda. Proszę o sprawdzenie tego. 

�   barszcz „Sosnowskiego” - czy poszło w tej sprawie 
pismo do Kolei? 

Andrzej Hinc - pogorszyła się jakość wody, jakie są 
przyczyny? 

�   dlaczego jest negatywna odpowiedź w związku z 
wykupem mieszkania przez Panią Sebastianowicz? Jaka 
jest konkretna przyczyna? 

Zenon Zieliński - prośba o połoŜenie przejścia dla pieszych 
na ulicy koło Szkoły, nie ma tam bezpiecznego przejścia 
dla dzieci. 

Tadeusz Borkowski - hydrofornia - jest nieczynna, czy inne 
hydrofornie nadąŜają, woda jest brudna. Proszę o podjęcie 
odpowiednich kroków w sprawie hydroforni w Orlu.   

Wiesław Szarmach - podziękował z kwiaty i podziękowania. 
To nie jest mój krzyŜ, spotkałem na drodze prezesów OSP, 
jest to zasługa wszystkich straŜaków i kolegów. Dalej będę 
słuŜył w straŜy. 

�   zgłaszałem interpelacje. Proszę powiedzieć co my 
mamy zrobić, zrobimy a wy przyjedziecie i sprawdzicie.   

Alfons Troka - co z oznakowaniem ulic? 

�   nic nie wiedziałem o wniosku Pani Sebastianowicz o 
wykup mieszkania. 

Ad. 6 
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Informacja o działalności placówek oświatowo -
wychowawczych na terenie gminy Liniewo. 

  

Marek Kiedrowicz - szkoła działa, nie ma większych 
problemów, współpraca z gminą i rodzicami jest bardzo
dobra. 

Zbigniew Wysocki - najwaŜniejsze sprawy ująłem w 
sprawozdaniu, problem to brak pieniędzy. Dachy musza 
być zrobione gdyŜ są przecieki. Kaloryfer przecieka, trzeba 
naprawić i potrzebne jest malowanie sal. 

Ewa Filipska - jest współpraca z rodzicami, pomagają. 
Organizujemy imprezy. Szukamy innych rozwiązań w 
związku z utrzymaniem naszej szkoły. Byłam razem z 
Panem Zabrockim w małej wiejskiej szkole. Mam dla 
radnych przygotowane materiały proszę się zapoznać z
organizacją tej szkoły. MoŜna utrzymać                      i 
pracować w takiej szkole. 

Ryszard Łuczkiewicz - szkoła w Liniewie mierzenia jakości 
pracy, badanie zostało zakończone, protokół został
przekazany Wójtowi. Szkoła się doskonali. Baza 
przedszkola jest w złym stanie. 

Zbigniew Werczyński - młodzieŜ z którą pracujemy jest 
starsza, sprawiają problemy, ale razem z rodzicami je 
rozwiązujemy. Musimy przygotować pomieszczenie dla 
dzieci, bak w pomocach naukowych. 

Ryszard Kruszyński - w szkole jest duŜo do sprzątania, 
zwiększyć etety. Pytałem się czy jest moŜliwość
zwiększenia etatów. Kto tu rządzi dyrektor czy urząd, 
Wójt  czy Skarbnik? 

Danuta Skuza - kasa rządzi. 

Andrzej Hinc - w jaki sposób i kiedy będzie powołany 
dyrektor w Zespole Oświatowym w Garczynie? 

Zastępca Wójta - ze Szkoły Podstawowej w Wysinie 
przechodzą dwie Panie do Szkoły w Garczynie. Jedna z 
nich ma uprawnienia. Wójt moŜe do pół roku powołać 
osobę na stanowisko dyrektora później będzie 
przeprowadzony konkurs. 

Andrzej Hinc - wcześniej ta osoba nie była zatrudniona w 
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tej placówce. 

Zastępca Wójta - są to formalności nie widzę problemu. 

Andrzej Hinc - ustawową formą jest konkurs. 

Zastępca Wójta - według ustawy Wójt moŜe na pół roku 
powołać, a ta osoba jest juŜ zatrudniona w tej placówce. 

Wiesław Szarmach - czy juŜ działa w szkole monitoring? 

 Zbigniew Werczyński - monitoring działa, mamy dozór, 
który działa, mamy przez cały czas kontrolę. Uzyskaliśmy 
pieniądze z kursu, jest to sfinansowane ze środków 
pozabudŜetowych.  

Ad. 7 

Ocena realizacji zadań z zakresu rozwoju sportu, turystyki 
i rekreacji w gminie. 

Lucyna Piwowarczyk - omówiła zadania rozwoju sportu,  
turystyki i rekreacji w Liniewie. 

Ad.8 

Ocena realizacji zadań z zakresu środowiska i estetyzacji w 
gminie. 

Wiesław Szarmach - kiedy będą nowe tablice na sołectwa? 

Piotr Piwowarczyk - omówił ocena realizacji zadań z 
zakresu środowiska i estetyzacji w gminie. 

Ryszard Kruszyński - czy w tym roku będzie podłączona 
przepompownia ? 

Piotr Piwowarczyk - musi być zakończony przetarg.  

Tomasz Filipski - przybywają dzikie wysypiska, czym to 
jest spowodowane? 

Piotr Piwowarczyk - są dowoŜone śmieci, jest normalna 
cena na wysypisku, śmieci są dowoŜone z dwóch gmin nie 
wiem dlaczego są dzikie wysypiska. 

Wójt - tablice informacyjne - wczoraj wysłałem zlecenie na 
wykonanie 7 tablic, będą postawione w większych
sołectwach. Sfinansowane są przez Starostwo, część 
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pieniędzy przeznaczone jest na tablice a część na zakup 
drzewek ozdobnych. 

Gabriela Borowicka - powiadomiła o konkursie „Piękna 
wieś”. Będą fotografowane najładniejsze ogrodzenia, 
ogródki. 

Przewodniczący rady gminy ogłosił przerwę od godziny 10 
40 do 11 05.

 

Po przerwie wznowiono obrady sesji. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

�   zmian w budŜecie gminy    

 Danuta Skuza Skarbnik Gminy omówiła zmiany w 
budŜecie gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał 
radnych czy wnoszą uwagi do przedstawionej uchwały. 

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani zapytań. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Andrzej Hinc odczytał 
uchwałę. 

Radni 13 głosami „za” podjęli 

         Uchwałę Nr XVI/107/2004 w sprawie zmian w 
budŜecie gminy. 

(Uchwała stanowi załącznik). 

�   przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości połoŜonych 
na terenie Gminy Liniewo, działki połoŜone w 
miejscowości Liniewo, 

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani zapytań. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Andrzej Hinc odczytał 
uchwałę. 

Radni 13 głosami „za” podjęli 

Uchwałę Nr XVI/108/2004 przeznaczenia do 
sprzedaŜy nieruchomości 
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połoŜonych na terenie Gminy Liniewo, działki połoŜone w 
miejscowości Liniewo 

(Uchwała stanowi załącznik). 

�   przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości połoŜonych 
na terenie Gminy Liniewo, działki połoŜone w 
miejscowości Garczyn. 

  

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani zapytań. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Andrzej Hinc odczytał 
uchwałę. 

Radni 13 głosami „za” podjęli 

Uchwałę Nr XVI/109/2004 przeznaczenia do 
sprzedaŜy nieruchomości 

połoŜonych na terenie Gminy Liniewo, działki połoŜone w 
miejscowości Garczyn 

(Uchwała stanowi załącznik). 

Ad.10 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

Piotr Piwowarczyk - znaki informacyjne na skrzyŜowaniu w 
Głodowie - w tej chwili zostało zlecone wykonanie tych 
znaków, 

�   przystanek w Głodowie - przewaŜnie rada sołecka dba 
o porządek, moŜemy się dogadać kto zakupi farby, 

�   chodnik w Lubieszynie - będą rozmowy z p. 
Skwierawskim, organizowany jest kurs kamieniarz-
brukarz, zakupimy kostkę, firma wykona część wjazdową 
do posesji, piasek i cement my damy. Jaki odcinek 
zostanie zrobiony musimy ustalić, 

Bogdan Michnowski - miały być warsztaty nie wypaliło, 
jaka jest pewność, Ŝe teraz wypali. 

Piotr Piwowarczyk - są juŜ organizowane szkolenia, gdy się 
skończą będą robić. 
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Bogdan Michnowski - Wójt obiecał, Ŝe będzie budowa 
chodnika, kiedy? 

Piotr Piwowarczyk - będzie to jeszcze w czerwcu tak mi 
przekazano, 

�   równiarka Liniewskie Góry - był objazd dróg, było juŜ 
duŜo równiarek jak będzie taka potrzeba w sezonie 
jesiennym będzie równiarka. 

Ryszard Kruszyński - kto był w tym objeździe? 

Piotr Piwowarczyk - ja, Wójt i kierowca, mówię 
ewentualnie jesienią. 

�   przejście dla pieszych - postaramy się o to, musimy 
wykonać kawałek chodnika to będą robić przejście.  

�   oznakowanie ulic w Liniewie - zgłosił się do nas nawet 
powiat z interwencją, komisja sprawdzi gdzie trzeba 
postawić znaki. 

�   woda - jeŜeli chodzi o system wodociągowy to 
potrzebny jest program, trzeba go wdroŜyć. 

�   awaria - nie wiemy jaka jest jeszcze awaria, 
podłączono awaryjne, przepompownia przestała działać. 

�   woda na Liniewskich Górach - pojedziemy tam i to 
sprawdzimy. 

Wójt - fotoradar - jestem ostroŜny, nie jestem o tym 
przekonany, wiąŜe się to z kosztem, wydzielenie, buro, 
meble, komputer są to duŜe koszty, nie jestem 
przekonany. 

�   szkoła w Liniewie podwórko - trzeba to zrobić , 
wyprofilować i przeznaczyć tam tłuczeń. 

�   sport Garczyn, biosy - złoŜyliśmy wniosek „Sport po 
16” środki te chcę przekazać dla Kasztelani, w ogóle 
chcę to przeznaczyć te środki na sport,             19 lipca 
będą rozpatrzone wnioski. W przyszłym roku musimy 
podejść do tego inaczej. 

�   tłuczeń - jest szansa uzyskania go, muszę się spotkać 
i porozmawiać. 

Zastępca Wójta - mieszkania - wpłynął wniosek od p. 
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Sebastianowicz, to mieszkanie nie jest na sprzedaŜ , nie
jest objęte w uchwale, w tych 5 mieszkaniach do 
sprzedaŜy.  

�   boisko LZS - nie jest tam skoszone siano, uporządkują 
tam, skoszą to, zostanie dokończona budowa boiska. 

�   dowóz dzieci z Milonek i Stefanowa do Szkoły -
postaramy się ten dowóz uruchomić od września, na 
zimę gwarantuję, Ŝe będzie. 

�   GCI - zajmuje się osobami bezrobotnymi, którzy 
poszukują pracy, korzystają z internetu, młodzieŜ i dzieci 
teŜ korzystają, jest dwóch staŜystów, nie ma 
zatrudnienia z naszego urzędu są tylko staŜyści. Zajmują 
się bezrobotnymi. Korzystają z GCI równieŜ OSP, KGW, 

korzystają z tego wszyscy. Do godziny 15 30  
wstrzymaliśmy internet, gdyŜ na razie korzysta z tego 
biuro zasiłki rodzinne.     

Stanisław Narloch - wypełnianie wniosków - pomagają w 
GCI przy wypełnianiu wniosków. 

�   mieszkania w Lubieszynie - było spotkanie, jest kilka 
koncepcji będzie wydzielenie. 

�   sprzedaŜ Zakładu Fryzjerskiego - posiada umowę na 
czas nieokreślony, nie przewiduje się do sprzedaŜy, jest 
tam budynek, który naleŜy do gminy, punkt skupu 
Ŝywca, nie była przewidziana sprzedaŜ, obowiązuje 
umowa najmu, proszę o uwagi do tej umowy. 

�   barszcz sosnowskiego - mogę wskazać 10 miejsc gdzie 
rośnie, wystąpiliśmy z pismem do Kolei, nie są 
zainteresowani. Ma to znamiona do szkodliwości, nie 
dało nawet rady go wypalić. 

Ryszard Kruszyński - Komisja Komunalna nie była 
przeciwna sprzedaŜy tego mieszkania po p. Bonkowskich. 

Zastępca Wójta - została zmieniona uchwala i w programie 
nie jest ujęte to mieszkanie do sprzedania. 

Andrzej Hinc - wniosek p. Sebastianowicz o wykup 
mieszkania nie otarł się               o Ŝadnego z radnych. 
Komisja Komunalna powinna być powiadomiona.
Zmienialiśmy uchwałę w sprawie sprzedaŜy mieszkań w 
Lubieszynie, dlaczego nie moŜemy teraz jej zmienić. Rada 
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przecieŜ nie wyraziła ostatecznej decyzji,               my 
stanowimy prawo, moŜemy to zmienić mamy 
kompetencję.  

Zastępca Wójta - były odrzucone wnioski mieszkań w 
Lubieszynie. Z tym mieszkaniem musimy na razie się
wstrzymać. W piśmie było uzasadnione, Ŝe zamieszkuje 
tam doŜywotnie p. Bonkowska. 

Alfons Troka - Komisja nie wyraziła zgody na sprzedaŜ, ale 
decyduje Wójt. 

Wójt - przedłuŜymy dzierŜawę, ale nie na wykup. 

Andrzej Hinc - wnioskuję do komiski Komunalnej aby 
przedyskutowała sprzedaŜ Zakładu Fryzjerskiego i 
sprzedaŜ mieszkań. W uchwale nie ma wyszczególnione 
jakie mieszkania są do sprzedaŜy. 

Wiesław Szarmach - takie wnioski powinny być 
przekazywane Komisji Komunalnej. 

  

Ad.11 

Termin następnej sesji 22 czerwca 2004 r. godzina 9 00.

 

Ad.12 

Sesję zakończono o godzinie 13 30.

 

                                                                           
Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                            

                                                                                     
Ludwik Szparkowski 
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